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PROTOKÓŁ NR 64/18 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 26 września 2018 r. 

 
 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej pod przewodnictwem Przewodniczącego Komisji 

Radnego Mariusza Szostaka odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Otwocku,                        

ul. Górna 13. W spotkaniu, które rozpoczęło się o godzinie 1615 wzięli udział członkowie 

Komisji, zgodnie z załączoną listą obecności. 

Przewodniczący Komisji przedstawił poniższy porządek obrad: 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z ubiegłego posiedzenia Komisji. 

3. Protokoły z kontroli. 

4. Przekazanie skargi zgodnie z właściwością.  

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Nie zgłoszono uwag do ww. porządku obrad.  

 

Ad. 2 

Protokół Nr 63/18 z posiedzenia Komisji został przyjęty jednomyślnie w obecności  

5 członków Komisji.   

 

Ad. 3 

1. Komisja przyjęła protokół z kontroli celowości zawierania umów przez Powiat 

Otwocki w latach 2015 – 2016 na przykładzie Starostwa Powiatowego w Otwocku 

oraz Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury w Otwocku i kieruje go do 

Starosty. 

 

2. Komisja Rewizyjna zapoznała się z wyciągiem Nr 1022 z projektu protokołu  

Nr 216/18 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Otwocku w dniu 12.09.2018 r.  

dot. protokołu z kontroli wykorzystania składników majątku Powiatu  

w PCZ sp. z o. o. i postanowiła przekazać go wraz z ww. protokołem z kontroli 

Radzie Powiatu w Otwocku.  

 

Ad. 4 

Przewodniczący poinformował, iż w dniu 18 września 2018 r. do Kancelarii Powiatu 

Otwockiego wpłynęła skarga z dnia 18 września 2018 r. Pana D. W.  

21 września 2018 r. Przewodniczący Rady Powiatu w Otwocku skierował ww. skargę 

do Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Otwocku. 

Komisja Rewizyjna po przeanalizowaniu skargi stwierdziła, iż Rada Powiatu  

w Otwocku nie jest organem właściwym do rozpatrzenia skargi na „Urząd Ochrony 

Środowiska w Otwocku”, gdyż skarga dotyczy pracowników Wydziału Ochrony Środowiska 

Urzędu Miasta Otwocka. Należy zatem przekazać sprawę Miastu Otwock. 

Następnie Przewodniczący Komisji przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w 

Otwocku w sprawie przekazania skargi, który został zaopiniowany jednomyślnie w obecności 

5 członków Komisji.     
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Ad. 5 

Przewodniczący przedstawił pisma, jakie wpłynęły do Komisji: 

 

a) e-mail z dnia 16.08.2018 r. Pana D. B.  

 

Przewodniczący poinformował, iż przekazał Panu D. B. e-mailem odpowiedź  

(w załączeniu). 

 

b) Przewodniczący przedstawił pisma dot. skargi z dnia 08.08.2018 r., które otrzymał 

bezpośrednio od Pani K. R.-L. podczas ubiegłej sesji Rady Powiatu w Otwocku. 

Pisma stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

   

Ad. 6 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

              Przewodniczący Komisji 

 

           Mariusz Szostak 


